
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2013Z17546 

Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over tekort wijkagenten (ingezonden 17 september 2013). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat in Overijssel niet voldaan wordt aan het wettelijke 
criterium van 1 wijkagent op 5.000 inwoners? Zo ja, hoe groot is het tekort op 
dit moment precies? Zo nee, wat is de stand van zaken?1 

Vraag 2
Hoe komt het dat in deze regio negen maanden na invoering van de 
Nationale Politie het aantal wijkaganten nog niet op peil is? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat op dit punt in de wet niet afgeweken dient te worden 
en dat er zo snel mogelijk naar gewerkt moet worden om de norm van 
1 wijkagent op 5.000 inwoners te halen? Zo ja, hoe gaat u ervoor zorgen dat 
deze regio hier snel naar toe werkt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe staat het met bovengenoemde norm in de andere regio’s? Wordt deze 
norm daar wel gehaald? Hoeveel regio’s voldoen op dit punt aan de wet en 
hoeveel regio’s moeten hier nog aan werken? Kunt u garanderen dat een jaar 
na invoering, dus op 1 januari 2014, alle regio’s aan dit wettelijke vereiste 
voldoen? 

Vraag 5
Klopt de analyse dat de aanwas van nieuwe wijkagenten hapert omdat er 
tussen korpsleiding, vakbonden en u onenigheid is over de nieuwe functie-
indeling? Zo nee, wat is volgens u dan de oorzaak van het uitblijven van 
groei in het aantal wijkagenten? 

Vraag 6
Wat is de laatste stand van zaken in de discussie over de nieuwe functie-
indeling? Is er inmiddels zicht op het weer aan tafel krijgen van de bonden en 
het bereiken van overeenstemming dat op instemming kan rekenen van 
zowel de werknemers als de werkgever? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.rtvoost.nl/permalink.aspx?type=nieuws&id=167293
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